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Genel seçimlerin üzerinden iki yıl geçti. Bu geçen zamana bakıldığında milletvekili çalışmaları
sonucu genel bütçeden herhangi bir yatırımın gelmediğini söylersek yanılmış olmayız. Hatta
yatırım planlamaları bile yapamadıklarını söyleyebiliriz. 
Bir “etkisizlik” söz konusu. Kusura bakmasınlar.. milletvekillerimiz yatırım sayılabilecek projeler
üretemediler. Bundan sonra da üretebileceklerini sanmam.
Baksanıza biz Fatsa olarak milletvekili eliyle hiçbir yatırımın planlamasının yapılmadığına
tanığız. 
Geçen hafta iktidar milletvekillerimiz İŞKUR üzerinden 535+115=650 mevsimlik işçi alınacağını
sosyal medya hesapları üzerinden paylaştılar. Bu duyuruyu “Ordu’ya müjdeli haber” olarak
yansıttılar. İnternet gazetelerinde de haber oldu.
Eğer sayın vekillerimiz mevsimlik işçi alımını müjdeli haber olarak gururla paylaşıyorlarsa..
hizmetin çıtasının ne kadar aşağılara düştüğünü de görmüş oluyoruz. 
Ben bu paylaşımı Ergün Taşçı’nın Facebook’unda okudum. Garipsedim, kendi kendime “basite
düşmüş” dedim. 
Oysa bu müjdeli haberleri milletvekilleri değil ilgili kurumun müdürleri paylaşmalı. 
Sahi; müjdeli haber dedikleri de ne biliyor musunuz?
İlgili kurumun belirli kısa sürelerle aldığı ve belirli kısa süreler sonra işine son verdiği çalışanlar.
Adı üstünde, mevsimlik işçi.
Bu durum milletvekillerinin övünç kaynağı veya propaganda aracı olmamalı. 
Çünkü basite düşüyorlar. 
Daha büyük yatırımların peşinde olmalılar. 
Olamıyorlar mı acaba? Biz çok mu şey bekliyoruz!
Öyleyse; sistem değişikliğinden ötürü vekillerin bir önemi kalmamış olabilir. Bunu da
açıklasınlar. “Bizim artık etkinliğimiz kalmamıştır” diyebilsinler. 
Dolayısıyla il ve ilçelerin de milletvekillerinden bir beklentisi olmasın. 
Gizleyip saklamanın bir anlamı yok. 
Çıkın itiraf edin… 
“Elimizden bir şey gelmez” deyiverin. 
Olsun bitsin… 
Zaten sistem gereği “bırakın bakanı” milletvekilini kim tanır! 
Reisin dediğinin haricinde kim iş yapabilir.
Ki milletvekili neyin hizmetini üretecek. 
Daha dün fındık fiyatları üzerinde tutarlı bir görüş bile ortaya koyamadılar. 
Gerçi Tarım Bakanımız üreticinin yüzde sekseni fiyatta memnun dedi ya. Bu beyanın üzerine
kim ne diyebilir. 
İsterse desin ya!!! 
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